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PROTOKOŁ Z OGOLNEGO ZEBRANIA M
,, CENTRUM ,, W czEcHoWlcAcH-DzlEDZlcAcH z DN|A 08.10.2020r.

Obecnych na zebraniu mieszkańców - 22 osoby.

W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy zgodnie zzałączoną do protokołu listą obecności
orazza?raszeni goŚcie: Zastępca Burmistrza Pan Paweł Mrowiec, Sekretarz Miasta Pan
Marek Gazda, Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan DamianŻelazny oraz Pzedstawiciel
Strazy Miejskiej, azarazem Radny RM, Pan .Leszek Czopek i Panidyrektor MBP i Radna
Powiatu Ewa Kmiecik-Wronowicz.
ZaProszeni byli równiez: Komendant Komisariatu Policji, Pan Mariusz Mrozek, Prezes
CSM, Pan Jacek Gąsiorowski oraz Starosta Pan Andrzej Płonka, niestety nie zaszczycili
nas swoją obecnością.

przewodnicząca pani lwona stępień przedstawiła porządek zebrania.

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności na podstawie listy obecności.
2. Powitanie Mieszkańców oraz zaproszonych Gości.
3. Wybór sekretarza.
4. Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia

07.10.2O19r. lub wystawienie go do wglądu bez czytania.
Odczytanie sprawozdania zdziałalnościZarządu Osiedla,,Centrum" od 08.10. do
31 ,12.2019r, i od 01 .01 .202Or, do 07. 10-2020r.
Odczytanie i poddanie pod głosowanie złozonych wniosków do budzetu na rok
2021.
Dyskusja-pfiania do zaproszonych Gości.
zakonczenie zebrania.

Ogolne zebranie Mieszkańców z powodu braku kworum rozpoczęło się w tzw, drugim
terminie, po 15 minutowej przenłie, o czym wcześniej, powołując się na uchwałę RM
z dnia 13.08.2020r., punktualnie o godzinie 16.00 poinformowała zebranych Mieszkańców
przewodnicząca lwona Stępień,

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. Przewodnicząca zaproponowała aby
Protokoł z poprzedniego ogólnego zebrania nie czytać, dać do wglądu, przegłosowano go
jednogłoŚnie i tym samym został przyjęty, 22 osoby za, sprzeciw 0, wstrzymało się 0.

Przewodnicząca zaproponowała na sekretarza Pana Czesława Białek, jednogłośnie
przegłosowany.
Następnie przewodnicząca odczytała sprawozdanie z działalności Zarządu, nie

wniesiono uwag, zostało przyjęte przez2O osób, 2 się wstrzymały.
Przyszedł czas na przedstawienie złozonych wniosków do budzetu na rok 2021 przez P.

lwonę Stępień. Z uwagi na wyjątkową sytuację, panującą epidemię - Covid 19, wnioski
nie były czytane w całości, przew.odnicząca przedstawiła je w skrócie, ale zrozurniale dla
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Mieszkańców gdyz nikt nie wnosił sprzeciwu . DoZarządu Osiedla wpłynęło 16 wniosków,
wszystkie zostały przyjęte jednogłośnie, za co serdecznie dziękujemy.
Kwota do dyspozycji Osiedla to - 69.615,00 zł.

Zadania do sfinansowania z budzetu Osiedla,,Centrum" na rok 2021

Dotacja do MDK 3.000,00 zł

w tym: - chór Moniuszko 2.000,00 zł.
- teatr Movimento 1.000,00 zł

Oświata 9.000,00 zł.

w tym: SP nr5 2.000,00 ż. remont szkolnego korytarza, holu
SP nr5 1.000,00zł. Dzień Dziecka
SP nr8 2.000,00zł. Dzień Dziecka, Mikołajki, pomoce dydakt.
PP nr 8 2.000,00 zł. zakup pĄektora mult. i laptopa
PP nr 11 2.000,00 zł. remont klatki schodowej

OSP Czechowice ul. Barlickiego
Spotkania i ntegracyjno-kultura! ne
Zasypanie dziur na ul. Braterskiej i Wiankowej

Działalność statutowa
Rezerwa

2.000,00 zł.
49.000,00 zł.
1.000,00 zł.

2.000,00 zł.
4.615,00 zł.

Wnioski
Rezerwa

Razem

65.000,00zł.
4,615,00zł.

69.615,00zł.

Mieszkańcy nie mieli uwag do przedstawionych wniosków i zostały przegłosowane
jednogłośnie,22 osoby za, przeciw 0 i wstrzymało się 0.

Podczas zebrania wpłynął jeden wniosek od Mieszkanki Osiedla ,,Centrum", który został
przeczytany, ale Zarząd na najblizszym swoim zebraniu pochyli się nad nim i zostanie
rozpatrzony, jest dołączony do dokumentów z Ogólnego Zebrania, Natomiast Pani
Dyrektor MBP tuz przed zebraniem poprosiła przewodniczącąustnie o pomoc finansową
dla biblioteki, jak otrzymamy na piśmie to rozpatrzymy równiez na najblizszym naszym
zebraniu.

Przewodnicząca zaproponowała zebranym przeprowadzenia głosowania blokowego
źn. jednorazowo i w całości wszystkich zaproponowanych pozycji.

l. Zebrani zaakceptowali w/w propozyqę i podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ nr 1 -
jednogłośnie.22 osoby za, przeciw 0 i wstrzymało się 0. Treść uchwały w osobnym
załączniku

ll. Zebrani mieszkańcy zatwierdzili w całości przedstawione propozycle Zarządu
Osiedla,,CENTRUM" w kw.estii sfinansowania nowych zaproponowanych zadań na
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rok2021 i podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ nr 2, przyjęta - 22 osoby za, przeciw 0,
wstrzymało się 0. Treść uchwały w osobnym załączniku.

lll. Zebrani mieszkańcy podjęli UCHWAŁĘ nr 3 w sprawie przekazaniaZarządowi
Osiedla,, CENTRUM" tzn. pomniejszania, zwiększania i przenoszenia środków
finansowych oraz wprowadzanie nowych zadań w roku 2021. Przyjęta jednogłośnie.
22 osoby za, przeciw 0 i wstrzymało się 0. Treść uchwały w osobnym załączniku.

Nadszedł czas na dyskusję orazzadawanie pytań zaproszonym gościom.
Pan,; i wspomniał o zaśmiecaniu trawnikow pustymi butelkami przy ulicy

Legionów, Niepodległości, niedaleko ronda przy Starej Gminie, Pani -

również poruszyła ten temat, mówiła takze o parkowaniu samochodow na terenach
zielonych, między blokami przv wiw ulicach.
Natomiast pan ubolewał nad nieobecnością Pana Mariana Błachuta,

Burmistrza izwrócił się z pytaniem do Pana Pawła Mrowca, zastępcy Burmistrza, chodziło
o wywóz odpadów z ogrodów działkowych, dlaczego mieszkańcy min. z Osiedla
,,Centrum" płacą dwa razy, zapytał też czy musi być kontener na ogrodzie działkowym,
złożył na ręce Pana Pawła Mrowca pismo w /w sprawie.
Pan poruszył jeszcze jeden wazny temat dotyczący bezpieczeństwa na
drodze, chodzi o wyjazd z ulicy Piasta na ul. Legionow, jest słaba widoczność, rosnący
krzakją zasłania, zwrócił się z prośbą o nizszą nasadę, po to zeby było bezpieczniej. l

trzeci temat który poruszył, to brak parkingów w centrum miasta.
Zabrała równiez głos przewodnicząca, Pani lwona Stępień, poniewaz nie było nikogo z

Komisariatu Policji zwróciła się więc do kierownika Strazy Miejskiej, Pana Leszka Czopka
prosząc ponownie jak co roku o zwiększenie ilości patroli na ul. Legionow przy sygnalizacji
świetlnej tuz koło lodziarni, kierowcy bardzo często przejeżdżają mając czerwone
światło ! Zaprosiła takze ńa ul. Klasztorną ( wjazd od Legionow) zeby się słuzby przyjrzały
jak często kierowcy jadą pod prąd ! Jak dojdzie do tragedii, będzie iuż za póżno,
podsumowała. Wiele tematów jest w naszym sprawozdaniu, zapraszamy do
,,lektury".

Następnym mówcą był Pan , , mając obawy przed drapaczami chmur takze
przy ul. Stawowej, pytał o plan zagospodarowania przestzennego, na naszym osiedlu
dlaczego mieszkańcy są nie powiadamiani o planowanych zmianach, co jeszcze nas
niedobrego czeka. Do rozmowy włączył się Pan r utrzymując temat dalej.
Mowił takze o mocno zabrudzonych drogach, w związku z trwającą kolejową inwestycją,
proponował, aby samochody wyjeżdżały z umytymi kołami zbazy.
Na wszystkie pytania mieszkańców, wyczerpujących odpowiedzi udzielał zastępca

Burmistrza, Pan Paweł Mrowiec, przewodniczący Rady Miejskiej Pan DamianŻelazny
oraz kierownik Strazy Miejskiej, Pan Leszek Czopek.

Zebranie przebiegło w miłej atmosferze, za cQ serdecznie dziękujemy, Po zakończonych
odpowiedziach przewodnicząca podziękowałaprzybyłym, zaprosiła na spotkanie zaroki
zamknęła zebranie.
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Załączniki:
1, Uchwały nr 1,2,3
2, Listy obecności Gości i Mieszkańców
3. Porządek obrad.
4, Sprawozdanie Zarządu z działalności.

Otrzymują:

1x Biuro RM
1x a/a

-4-

Przewod n icząca Zarządu
ńwrń

SekretafCzesław Białe{
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PORZĄDEK OBRAD
NA oGoLNyM ZEBRANIU MlEszKAŃcoW oslEDLA,,CENTRUM"

W DN|U 08.10.2020r.

P rzewod n i c ząca Zatząda
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Przywitanie zaproszonych Gości oraz Mieszkańcow.
Stwierdzenie prawomocności obrad wg listy obecności iwybor sekretarza.
Odczytanie i zatwierdzenie protokołu z poprzedniego Ogólnego zebrania
Mieszkańcow z dnia 07.10.2019r.lub wystawienie go do wglądu bez czytania.
Sprawozdanle z działalności Zarządu Osiedla od 08.10. do 31.12-2019r. i od
01 .01.do 07.1a.2a2Or-
Odczytanie i poddanie pod głosowanie złozonych wnioskow, do budzetu na
rok2021 ( projekt ).
Dyskusja - pytania Mieszkańców do zaproszonych Gości.
zakończenie zebrania.

Uchwala nr XXVI283120 Rady Miejskiej z dnia 13.08.2020r,w sprawie zmiany
Statutu Osiedla"Centrum" uchwala: w &8 po ust.1 dodaje się ust.la o treści: w razie
braku wymaganej liczby Mieszkańcow, o której mowa w ust.1 prowadzący obrady
zarządza przerwę 15 minut, a po upływie Ogolne Zebranie Mieszkańcow jest
wazne bez względu na liczbę Mieszkańcow w nim uczestniczących.
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Anonimizacja danych osobowych - na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji
publicznej (t.j. Dz, U. poz. t429|

Anonimizacji dokonała pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr - Gabriela Partyka-Dzida
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